
  

 
Le texte Français suit 
 
Team Canada out of Pan Am Championship Medal Round  
 
Winnipeg, April 15, 2017 - Team Canada's medal hopes are over at the 2017 Pan Am 
Championships being played in San Jose Costa Rica.  
 
Mike Green of Hamilton faced Alejandro Landa of Mexico in Thursday's quarterfinal. Landa, 
who was seeded third, defeated Green with scores of 15-12, 15-3. 
 
Samuel Murray of Baie-Comeau had a great start to his match against the number one seed, 
Javier Mar (MEX), winning the first game 15-5. Mar was ahead in the second match when 
Murray injured himself diving for a ball. Murray continued to play but was affected by his injury 
and lost the next two matches 15-4, 11-3.  
 
Tim Landeryou of Calgary and Pedro Castro of Brossard lost to Luiz Perez and Ramon De 
Leon of the Dominican Republic in Thursday's doubles quarterfinal with scores of 15-6, 15-10.  
 
Draws and results are available on the International Racquetball Federation (IRF) website at 
www.internationalracquetball.com. 
  
Matches are being streamed live on the IRF website at www.internationalracquetball.com. 
 
Racquetball Canada is the national sport governing body for the sport of Racquetball in 
Canada. Along with the support of the Government of Canada and many valued partners, 
Racquetball Canada develops competitive national teams and oversees programs that grow 
the sport of racquetball in Canada. For more information visit our website 
at www.racquetball.ca.    
 
2017 Pan Am Championships Team Canada Quarterfinal Results - April 12, 2017 
 
Men's Singles 
Alejandro Landa (MEX) defeated Mike Green (CAN), 15-12, 15-5. 
Javier Mar (MEX) defeated Samuel Murray (CAN), 5-15, 15-4, 11-3. 
 
Men's Doubles 
Luis Perez / Ramon De Leon (DOM) defeated Tim Landeryou / Pedro Castro (CAN), 15-6, 15-
10. 
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Équipe Canada écartée de la ronde des médailles du Championnat panaméricain 
  
Winnipeg, le 15 avril 2017 - Les espoirs de médaille d'Équipe Canada au Championnat 
panaméricain de 2017, qui se déroule à San Jose au Costa Rica, se sont envolés.  
  
Mike Green, de Hamilton, a affronté le Mexicain Alejandro Landa jeudi en quart de finale. Landa, 
qui était classé troisième tête de série a disposé de Green sur la marque de 15 à 12 et 15 à 3. 
  
Samuel Murray, de Baie-Comeau, a bien commencé son match contre la première tête de série, 
le Mexicain Javier Mar (MEX), remportant la première manche 15 à 5. Mais, alors que Mar menait 
dans la seconde manche, Murray s'est blessé en plongeant pour attraper une balle. Murray a 
continué à jouer, mais il a été affecté par sa blessure et a perdu les deux autres manches 15 à 4 
et 11 à 3.  
  
En quart de finale du double, Tim Landeryou, de Calgary, et Pedro Castro, de Brossard, se sont 
inclinés jeudi devant Luiz Perez et Ramon De Leon, de la République dominicaine, en deux 
manches de 15-6 et 15-10.  
  
On peut consulter les tirages et les résultats sur la page Facebook de la Fédération internationale 
de racquetball (FIR) à l'adresse suivante :  
www.facebook.com/internationalracquetball.   
  
Et les matchs sont webdiffusés en direct sur le site Web de la FIR à l'adresse suivante : 
www.internationalracquetball.com. 
  
Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. 
Avec le soutien du gouvernement du Canada et de nombreux précieux partenaires, Racquetball 
Canada développe des équipes nationales compétitives et supervise des programmes visant à 
faire progresser le racquetball au Canada. Pour obtenir de plus amples informations au sujet de 
Racquetball Canada, visitez son site Web à l'adresse suivante : www.racquetball.ca.    
  
Résultats d'Équipe Canada en quarts de finale du Championnat panaméricain de 2017 - le 
14 avril 2017 
  
Simple masculin 
Alejandro Landa (MEX) defeated Mike Green (CAN), 15-12, 15-5. 
Javier Mar (MEX) defeated Samuel Murray (CAN), 5-15, 15-4, 11-3. 
 
Doubles masculin 
Luis Perez / Ramon De Leon (DOM) defeated Tim Landeryou / Pedro Castro (CAN), 15-6, 15-10. 
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